

# Mötesprotokoll MNB SGA Rally

Plats: Saab Lugnvik

Tid: 2016-04-26 kl 18.00–20.00

Deltagare: Dan Hoff, Mats Wallin, Fredrik Jonsson(tele del av tid), Lars-Erik Söderström, Sture Persson, Henrik Hedström (tele del av tid), Håkan Nilsson(tele)

§ 1 Mötets öppnande:

- Danne öppnade mötet.

§2 Val av mötesordförande:

- Danne valdes till ordförande

§3 Val av mötessekreterare:

- L-E valdes till sekreterare

§4 Val av justerare:

- Sture och Mats valdes till justerare

§5 Godkännande av kallelse:

- Kallelsen godkändes

§6 Fastställande av dagordning:

- Godkändes

§7 Godkännande av föregående mötesprotokoll:

- Genomlästes ok godkändes

§8 Ev. Rapporter:

- Inga inkomna

§9 Bordlagda frågor:

9.1 Redovisning SGA träff våren 2016 mars:

- Danne redovisade anteckningar bl.a. hantering av noter och de dilemman som kan uppstå i tävlingar med olika villkor, den nya GrpH klassen och dess utveckling, diskussioner kring säkerhet och fejk bälten.

- Nästa SGA träff 22-23/10 som kommer att samköras med Bilsportskonferens den 22/10.

-För djupare info finns egna +Idas anteckningar hos Danne.

9.2 Godkända Domare och Tekniker för 2016 års tävlingar

- Dan har uppgiften att stämma av domare inför höstens tävlingar, samt kolla domare till 66:an 22/5.

- L-E har uppgiften att stämma av tekniker inför höstens tävlingar.

Tips från Håkan N är en tekniker från kusten också, forts. vid nästa möte

§10 Nya frågor:

-

§11 Övriga frågor:

- Sture ställde frågan: hur får man till fler intressenter av motorsport/Rally?

Diskussioner och idéer utbröt direkt och Danne ska undersöka med "Micro" för att se väg för enklare former för att kunna blanda olika biltyper på inhägnat område, forts vid nästa möte.

§12 Nästa möte:

- 24/5 kl 18.00 Saab i Lugnvik(L-E fixar fikabröd), meddela om deltagande per telefon så ringer mötet upp.

Justerare:

-----

Sture Persson

-----

Mats Wallin